

## 张青

张青，男，1976年生，湖北孝感人，美国肖像画协会会员。青少年时期，作品就多次获全国奖，并参加国际儿童画展。1996年师从中国当代超写实主义油画最具代表性的画家冷军，专攻超写实画派，现为职业画家。

### 拍卖收藏纪录

- 2011年作品《好事成双》，23万，2012-12-30 西冷拍卖
- 2012年作品《事事如意》，23万，2013-05-10 北京华辰
- 2016年作品《娟娟》，63.25万，2016-06-26 西冷拍卖
- 2107年作品《高秋图》，在美国洛杉矶被收购
- 2017年5幅作品,在厦门艺术博览会上被收藏家张振宇一次性全部收藏。

### 部分参展经历

- 2014年作品《传统女孩》入选第十二届湖北省美展金奖
- 2014年作品《背影》参加北京e京华艺术家联展
- 2014年作品《花的芳香》参加北京写实≠写实-当代油画家邀请展首奖
- 2015年作品《回眸》参加北京e京华艺术家联展
- 2015年作品 参加上海国际艺术博览会
- 2016年作品 参加新加坡当代艺术展
- 2016年作品 《邻家女孩》参加香港当代艺术展
- 2016年作品 《回眸》参加北京青年写实艺术家邀请展
- 2017年作品 《高秋图》参加美国洛杉矶当代艺术展
- 2017年作品 参加厦门艺术博览会
- 2017年作品 参加香港亚洲当代艺术展
- 2107年作品 参加上海艺术博览会

## ZHANG Qing

Male , born in 1976, from Xiaogan, Hubei Province,China.

At a young age, ZHANG had won numerous awards in China and participated in exhibitions worldwide. From 1996, he has started to follow LENG Jun, one of the representative painters of Chinese contemporary surrealism and now become a professional practitioner in this field.and he is now a member of the American Portrait Association.

In recent years, works of ZHANG Qing have been invited to art expos in Beijing and Shanghai, and to many significant exhibitions throughout China, sold in auctions and collected by private

collectors and institutions.

### **Auction Collection Records**

In December 2012, the work "Good pairs" sold 230,000 yuan in Serang auction ;

in May 2013, the work "All is the best" sold 230,000 yuan in Beijing Huachen Auctions .

In June 2016, the work "Juanjuan" sold 632,500 yuan in Serang auction.

In 2017, the work "Autumn high map" was acquired in the United States .

In May 2017, his 5 works was acquired by the Collector Zhang Zhenyu in the Xiamen Art Fair

### **Some Exhibitors Experience**

In 2014, "Traditional girl" was selected as The Gold Medal in the 12th Hubei Provincial Art Show

In 2014 , "View of back" to participate in Beijing E Jinghua Artists Exhibition;

In 2014, "Fragrant Flowers" Received First Prize in Beijing Realism ≠ Realism - Contemporary Oil Painters Invitational Exhibition;

In 2015, his work "Review" to participate in Beijing E Jinghua Artists Exhibition ;

In 2015, to participate in Shanghai International Art Fair in Shanghai

In 2016, to participate in Singapore Contemporary Art Exhibition in Singapore

In 2016 ,the work "The Girl Next Door" to participate in Contemporary Art Show in Hongkong

In 2016,the work "Review" to participate in The Beijing Youth Realistic Artists Invitation Show

In 2017 ,the work "Autumn Festival" to participate in the Los Angeles Contemporary Art Show

In 2017,the works to participate in Xiamen Art Fair 2017

In 2017,the works to participate in Asian Contemporary Art Show in Hongkong

In 2017,the works to participate in Shanghai Art Fair 2017 in Shanghai